

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

COMMUNIQUE N° ~~221~~ 221/C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/2025 DU ~~19~~ 19 FEV 2023

PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE LA CONSULTATION DE GRE A GRE SUIVANT AUTORISATION N°05288-24/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA-BYJ DU 16 OCTOBRE 2024 POUR LA PASSATION D'UN MARCHÉ COMPLEMENTAIRE EN VUE DU CONTRÔLE TECHNIQUE ET GEOTEHNIQUE DES TRAVAUX DE BITUMAGE/REHABILITATION DE CERTAINES ROUTES DANS LE DEPARTEMENT DU FAKO, REGION DU SUD-OUEST.

FINANCEMENT : BIP-MINTP-EXERCICES 2024 ET 2025.

LE MINISTRE DES TRAVAUX PUBLICS COMMUNIQUE :

Conformément aux dispositions de la consultation de gré à gré suivant Autorisation N°05288-24/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA-BYJ DU 16 octobre 2024 pour la passation d'un marché complémentaire en vue du contrôle technique et géotechnique des travaux de bitumage/réhabilitation de certaines routes dans le Département du Fako, Région du Sud-Ouest, le résultat de l'évaluation des offres du soumissionnaire unique se présente comme suit :

Soumissionnaire Retenu

<i>Soumissionnaire</i>	<i>Région</i>	<i>Type d'intervention</i>	<i>Montant TTC de l'Offre (FCFA)</i>	<i>Montant TTC de l'Offre en lettres (FCFA)</i>	<i>Délai (mois)</i>
NSM & FILS	Sud-Ouest	Contrôle technique et géotechnique des travaux	63 630 369	Soixante-trois millions six cent trente mille trois cent soixanté-neuf	8,5

Le Directeur Général de l'entreprise attributaire est invité à se présenter dès publication du présent Communiqué à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de Marché et la notification de sa décision d'attribution.

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé le ~~19~~ 19 FEV 2023



Emmanuel NGANOU D.

RADIO/PRESS RELEASE

----- 221
 PRESS RELEASE No. _____/C/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/2025 OF 19 FEB 2025

TO PUBLISH THE RESULTS OF THE CONSULTATION BY MUTUAL AGREEMENT FOLLOWING AUTHORISATION No. 05288-24/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA-BYJ OF 16 OCTOBER 2024 TO AWARD A SUPPLEMENTARY CONTRACT FOR THE TECHNICAL AND GEOTECHNICAL CONTROL OF PAVEMENT/REHABILITATION WORKS ON SOME ROADS IN THE FAKO DIVISION, SOUTH-WEST REGION.

FINANCING: PIB- MINTP-Financial years 2024 and 2025

THE MINISTER OF PUBLIC WORKS HEREBY INFORMS THE PUBLIC THAT:

In accordance with the provisions of the consultation by mutual agreement following Authorisation No. 05288-24/L/PRC/MINMAP/SG/DGMI/DMTR/EECA-BYJ of 16 October 2024 to award a supplementary contract for the technical and geotechnical control of pavement/rehabilitation works on some roads in the Fako Division, South-West Region, the result of the evaluation of bids of the single bidder is as follows:

<i>Successful tenderer</i>					
<i>Tenderer</i>	<i>Region</i>	<i>Type of intervention</i>	<i>Amount in figures, including taxes (CFAF)</i>	<i>Amount in words, including taxes (CFAF)</i>	<i>Timeframe (months)</i>
NSM & FILS	South-West	Technical and geotechnical control of works	63,630,369	Sixty-three million six hundred and thirty thousand three hundred and sixty-nine	8.5

The General Manager of the successful company shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this release, to subscribe their draft contract and withdraw the notification of the contract award decision.

This press release shall be registered and published wherever need be.

Yaounde, 19 FEB 2025



Emmanuel NGAYOU D.